



11D Romantic 9N Rhine

浪漫莱茵河



DEPARTURE DATE:
[2026] NOV 06, 16
Tour Code: FG-AVA-WAZ

AVALON
WATERWAYS®



PANORAMA SUITES



CRUISE DINING



CHOICE OF EXCURSIONS:
ACTIVE, DISCOVERY OR CLASSIC



Tour Inclusive 行程包含

- Included Round-trip Flight Ticket by Emirates
包含往返机票 by Emirates
- Pre and Post Tour Included
包含河轮前后行程
- WiFi on Board Included
包含河轮上的WiFi
- Avalon Choice® Excursions included
包含 Avalon Choice® 自选岸上观光项目
- Complimentary sparkling wine at breakfast; wine, beer, or soft drinks at lunch and dinner are included
早餐免费提供香槟; 午餐和晚餐免费提供葡萄酒、啤酒或软饮料
- Complimentary Happy Hour on board
免费河轮上欢乐时光

Heidelberg Castle
海德堡城堡



Royal Palace of Amsterdam
阿姆斯特丹皇家宫殿



Lucerne Chapel Bridge
卢塞恩教堂桥



Zurich Lake
苏黎世湖



Getaway Journey Begins

奢享海途
由此启航



DAY 01

(MOB)

KUALA LUMPUR ✈️ DUBAI ✈️ AMSTERDAM

吉隆坡 ✈️ 迪拜 ✈️ 阿姆斯特丹

- Upon arrival in Amsterdam, transfer to hotel for check-in.
- 抵达阿姆斯特丹后, 前往酒店办理入住。

Hotel Nhow Amsterdam Rai or similar 或同等标准

DAY 02



Overnight Docking
in Amsterdam

(B/Meal On Cruise)

AMSTERDAM CITY TOUR - AMSTERDAM PIER

阿姆斯特丹市区游 - 阿姆斯特丹码头



- Explore Amsterdam's iconic **Dam Square**, visit the renowned **National Museum of The Netherlands**, and admire the grandeur of the **Royal Palace of Amsterdam**.
- 探索阿姆斯特丹标志性的**达姆广场**, 参观著名的**荷兰国家博物馆**, 并欣赏**阿姆斯特丹皇家宫殿**的宏伟
- Transfer to Amsterdam cruise terminal for embarkation.
- 前往阿姆斯特丹邮轮码头办理登船手续。

DAY 03



Afternoon/Overnight Cruise
to Cologne

(Meal On Cruise)

AMSTERDAM, HOLLAND

阿姆斯特丹, 荷兰

- Choice of canal cruise or off-the-beaten-path walking tour.
- 可选择搭乘运河游船或参加小众徒步之旅。

DAY 04



Overnight Cruise to Rudesheim

(Meal On Cruise)

COLOGNE, GERMANY

科隆, 德国

- Choice of **Cologne** highlights walking tour, **Jewish Heritage** walking tour or biking with your Adventure Host.
- 可选择参加**科隆精华徒步游**、**犹太文化遗产徒步游**, 或与探险向导一同骑行探索。

DAY 05



Overnight Docking in Rudesheim

(Meal On Cruise)

RHINE GORGE - RUDESHEIM

莱茵峡谷 - 吕德斯海姆

- Cruise the scenic **Rhine Gorge** (UNESCO site) with views of castles, cliffs, and the Lorelei Rock; visit Siegfried's Musical Instrument Museum in Rudesheim or hike the vineyards with your Adventure Host.
- 穿越**莱茵河峡谷**(世界遗产地), 欣赏古堡、峭壁与罗蕾莱岩石; 可参观吕德斯海姆的齐格弗里德机械音乐博物馆, 或与探险导游一同徒步葡萄园。

Disclaimer:

Due to some travel restrictions, local/religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations/Cruise Line reserved the rights to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary, or cancel port(s) of calls, if necessary, with or without prior notice.

Remark:

There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only. Itinerary for all ground tours are subject to final confirmation.

DAY 06



Evening/Overnight Cruise
to Kehl

(Meal On Cruise)

MAINZ. EXCURSIONS TO HEIDELBERG

美因茨. 海德堡一日游

- Choose a guided walk in **Mainz** with **Gutenberg Museum**; guided tour **Heidelberg Castle** with the Great Vat, or hike the **Philosophers' Way** with your Adventure Host.
- 可选择美因茨徒步游览**古腾堡博物馆**; 或**海德堡城堡**与大酒桶导览, 或与探险向导漫步哲学家之路。

DAY 07



Evening/Overnight Cruise
to Breisach

(Meal On Cruise)

STRASBOURG

斯特拉斯堡

- Choice of guided sightseeing with visit to **La Petite France** district and the **Gothic cathedral** or biking with your Adventure Host.
- 可选择参加导览游, 参观**小法国区**和**哥特式大教堂**, 或与探险向导一同骑行探索。

DAY 08



Evening/Overnight Cruise
to Basel

(Meal On Cruise)

BREISACH

布赖萨赫

- Choice of excursions to **Black Forest** or **Freiburg** sightseeing.
- 可选择前往**黑森林**的探险或**弗赖堡**市区观光。

DAY 09

(Meal On Cruise/L/D)

DISEMBARK AT BASEL - (97KM) LUCERNE

巴塞尔码头下船 - (97公里) 卢塞恩

巴塞尔码头下船 - (97公里) 卢塞恩 - (54KM) 苏黎世



- **Explore Lucerne:** Chapel Bridge, Old Town, Lion Monument, and Lucerne Station.



- **Explore Zurich:** Bahnhofstrasse, Old Town, Grossmünster, Fraumünster, St. Peter Church, Lake Zurich, Paradeplatz, Limmatquai, and Zurich Opera House.

• **卢塞恩观光:** 教堂桥、中世纪旧城区、狮子纪念碑和卢塞恩火车站。

• **苏黎世观光:** 班霍夫大街、老城区、格罗斯明斯特教堂、弗劳明斯特教堂、圣彼得教堂、苏黎世湖、帕拉德广场、利马特河畔和苏黎世歌剧院。



Hotel Courtyard by Marriott Zurich North
or similar 或同等标准

DAY 10

(MOB)

ZURICH ✈️ DUBAI

苏黎世 ✈️ 迪拜

- Free at own leisure time until check out.
- Transfer to airport for your flight home, cherishing memories of an incredible journey.
- 自由活动
- 前往机场搭乘回程航班, 珍藏这段难忘的旅程回忆。

DAY 11

(MOB)

DUBAI ✈️ KUALA LUMPUR

迪拜 ✈️ 吉隆坡

免责声明:

由于旅行限制、当地/宗教节日、公共假期、天气状况、交通情况、自然灾害等因素, 必要时黄金旅程/邮轮公司保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)或取消停靠港口, 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注:

如果旅游行程受到以上问题影响, 将不提供退款或更换。所有图片仅供参考。所有旅游行程以最终确认为准。

Why 跟团搭邮轮，竟然这么精彩 GD Fly Cruise?

- ✓ **Guided Tour Leader throughout the journey**
全程领队陪同
- ✓ **Inclusive of On Board Wi-Fi and Selected Excursions**
包含船上Wi-Fi及精选岸上观光
- ✓ **A well-planned pre- and post-cruise tour ensures a seamless and fulfilling journey**
邮轮前后都精心安排行程，让你的旅程更加完整
- ✓ **Unique and Diverse Destinations**
独特多样的目的地
- ✓ **Hassle-Free Travel Experience**
便捷无忧的旅行体验
- ✓ **Comprehensive Services**
全方位服务
- ✓ **Relaxed and Comfort at Sea**
舒适惬意的海上旅程
- ✓ **Professional Team**
专业团队

客舱精选 Cabin Type



Panaroma Suite
全景套房

** Stateroom images for reference only; actual layout may vary.
客房图片仅供参考，实际布局可能有所不同。

AVALON
WATERWAYS®

Visit our website at www.goldendestinations.com

Travel Partner:

